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BRM.0002.4.2024 

 

Protokół Nr I/24 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 6 maja 2024 r. 

 

 

Na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 572, 1463 oraz 1688) pierwszą sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu 

zwołał Komisarz Wyborczy w Radomiu I. 

 

Sesja odbyła się w Regionalnym Centrum Biblioteczno-Multimedialnym 

w Szydłowcu, przy ulicy Kolejowej 9B. W sesji udział wzięło 15 nowo wybranych radnych 

oraz przybyli na sesję goście. 

 

Ad 1.  

Zgodnie z Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Radomiu I pierwszą sesję otworzyła 

Radna Senior Jadwiga Kopycka. 

 

Radna senior Jadwiga Kopycka powitała nowo wybranych radnych, burmistrza Artura 

Ludwa i wszystkich przybyłych gości. 

Poprosiła o wprowadzenie sztandaru Gminy Szydłowiec oraz o odegranie Hymnu 

Państwowego.  

Radna senior poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – 

załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Poinformowała, że ustalony przez Komisarza Wyborczego w Radomiu I porządek obrad 

przedstawia się następująco:  

1.  Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Szydłowcu 

4. Stwierdzenie kworum. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

8. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Burmistrzowi Szydłowca i złożenie 

przez niego ślubowania. 

9. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Ad 2.  

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Robert Rycerski wręczył nowo wybranym 

radnym zaświadczenia o wybierze. 

 

Ad 3. 

Radna senior Jadwiga Kopycka poinformowała, że zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie 

gminnym radni przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składają ślubowanie.  

 Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni 

powstają i wypowiadają słowo "ślubuję". Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: 

"Tak mi dopomóż Bóg." 



 2 

 

Przystąpiono do złożenia ślubowania. 

 

Rotę ślubowania o treści "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców." odczytała radna senior Jadwiga 

Kopycka. Następnie odczytywała nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej, a radni 

potwierdzali ślubowanie. 

 

Ślubowanie złożyło 15 radnych.  

 

Radna Senior stwierdziła, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady 

Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Ad 4. 

Radna senior Jadwiga Kopcyka stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 15 osób 

ustawowego składu rady na sesji obecnych jest 15 radnych.  

 

Ad 5. 

Radna senior Jadwiga Kopycka zgłosiła wniosek o wprowadzenie zmiany do porządku 

obrad w następującej treści: „wnioskuję o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9 

„podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady Miejskiej 

w Szydłowcu i wyboru przewodniczących komisji”. Dotychczasowy punkt 9 staje się 

punktem 10.” 
 

W związku z brakiem innych wniosków i pytań do porządku obrad radna senior 

poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym zgłoszony wniosek – załącznik nr 3 

do protokołu.  

 

Radna senior poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym porządek obrad wraz 

z przyjętą zmianą – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Radna senior Jadwiga Kopycka poprosiła o zgłoszenie kandydatów na członków Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Radna Anna Majstrak zgłosiła kandydaturę radnego Arkadiusza Sokołowskiego, który 

wyraził zgodę.  

 

Radna Wioleta Turek zgłosiła kandydaturę radnej Ingi Pytki-Sobutki, która wyraziła zgodę.  

 

Radna Inga Pytka-Sobutka zgłosiła kandydaturę radnej Wiolety Turek, która wyraziła 

zgodę.  
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Radna senior Jadwiga Kopycka zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić kandydaturę do 

składu Komisji Skrutacyjnej. W związku z brakiem zgłoszeń radna senior zaproponowała 

zamknięcie listy kandydatów na członka Komisji Skrutacyjnej przez aklamację. Wobec braku 

sprzeciwu lista kandydatów została zamknięta. 

 

Radna senior poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym skład Komisji 

Skrutacyjnej– załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radna senior Jadwiga Kopycka poinformowała, że na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym wyboru przewodniczącego rady dokonuje się 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

w głosowaniu tajnym. 

Następnie poprosiła o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego rady. 

 

Radny Maciej Kapturski zgłosił wniosek o ogłoszenie 5 minut przerwy w celu 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.  

 

Wobec braku sprzeciwu radna senior ogłosiła 5 minut przerwy.  

 

Radna senior wznowiła obrady i poprosiła o zgłoszenie kandydatur na przewodniczącego 

Rady Miejskiej. Poinformowała również, że Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała. 

Przewodniczącym Komisji został radny Arkadiusz Sokołowski, natomiast członkami radna 

Inga Pytka-Sobutka oraz radna Wioleta Turek.  

 

Radny Paweł Surdy zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Kopyckiej na przewodniczącą Rady 

Miejskiej, dodając że radna ma wieloletnie doświadczenie w pracy samorządowej, pracowała 

jako sekretarz w Gminie Jastrząb, później rozpoczęła pracę w Urzędzie Miejskim 

w Szydłowcu. W latach 2018-2024 pełniła funkcję radnej Rady Miejskiej, była 

przewodniczącą Komisji Edukacji, a następnie została wybrana na Przewodniczącą Rady 

Miejskiej. Dała się poznać jako osoba rzetelna, kompetentna oraz godna zaufania, dlatego 

radny uważa że jest to odpowiedni kandydat na przewodniczącą Rady Miejskiej.  

 

Radna Jadwiga Kopcycka wyraziła zgodę. 

 

Innych kandydatur nie było w związku z czym listę zamknięto. 

 

Radna senior ogłosiła 10 minut przerwę na przygotowanie głosowania tajnego przez 

Komisję Skrutacyjną.  

 

Radna senior Jadwiga Kopycka wznowiła obrady i oddała głos Przewodniczącemu Komisji 

Skrutacyjnej.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Arkadiusz Sokołowski poinformował, że radny 

dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „X” w jednej z kratek. Głos uznaje się za 

nieważny, jeśli radny nie postawi znaku „X” w żadnej z kratek lub postawi znak „X” 

w więcej niż jednej kratce. Przewodniczący otworzył urnę w celu zademonstrowania, że jest 

pusta.  
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Członek Komisji Skrutacyjnej Inga Pytka-Sobutka odczytała nazwiska radnych 

w kolejności alfabetycznej. 

 

Członek Komisji Skrutacyjnej Wioleta Turek rozdała radnym karty do głosowania. 

 

Po zakończeniu głosowania komisja zabrała urnę i opuściła salę obrad w celu przeliczenia 

głosów i sporządzenia protokołu głosowania. 

 

Radna senior ogłosiła 10 minutową przerwę.  

 

Radna senior wznowiła obrady i oddała głos Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Arkadiusz Sokołowski odczytał protokół z tajnego 

głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w wyniku głosowania radna Jadwiga Kopycka uzyskała 

15 głosów – za, 0 - głosów przeciwnych, 0 – głos wstrzymujących się.  

 

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Szydłowcu została radna Jadwiga Kopycka (prot. 

Kom. Skrutacyjnej wraz z opieczętowana kopertą z głosami w zał. do protokołu).  

 

Nowo wybrana Przewodnicząca Rady Miejskiej – radna Jadwiga Kopycka podziękowała 

bardzo za zaufanie oraz wyraziła swoje serdeczne podziękowania jako radna, a także jako 

przewodnicząca Rady Miejskiej w Szydłowcu, jednocześnie bardzo prosząc o współpracę.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Ad 7. 

Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że na podstawie § 21 ust. 1 

Statutu Gminy Szydłowiec stanowiącego załącznik do Uchwały nr L/360/18 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 3 października 2018 roku Rada wybiera ze swojego grona 1-2 

Wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym. Przewodnicząca zaproponowała, aby skład 

Komisji Skrutacyjnej pozostał taki sam jak podczas wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. Przewodnicząca zapytała, czy członkowie Komisji Skrutacyjnej wyrażają zgodę? 

 

Radny Arkadiusz Sokołowski wyraził zgodę. 

Radna Inga Pytka-Sobutka wyraziła zgodę. 

Radna Wioleta Turek wyraziła zgodę. 

 

W związku z brakiem innych kandydatur lista została zamknięta. 

 

Radna senior poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym skład Komisji 

Skrutacyjnej– załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poprosiła o zgłoszenie kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Szydłowcu. Przypomniała, że zgłoszony kandydat 



 5 

musi wyrazić zgodę, a osoby będące w składzie Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować 

na przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Surdego 

wieloletniego radnego Rady Miejskiej w Szydłowcu, wiceprzewodniczącego VIII kadencji 

Rady Miejskiej. Człowiek godny zaufania, chętny do współpracy.  

 

Radny Paweł Surdy wyraził zgodę. 

 

Radny Paweł Bloch zgłosił kandydaturę radnego Macieja Kapturskiego na 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, z takim samym uzasadnieniem. Jest to wieloletni 

radny Rady Miejskiej, bardzo doświadczony. Jednocześnie spełnia się w wielu rolach 

społecznie. Zdaniem radnego jest to bardzo dobry kandydat do zasiadania w Prezydium Rady 

Miejskiej i do tego abyśmy bardzo dobrze pracowali w tej kadencji.  

 

Radny Maciej Kapturski wyraził zgodę.  

 

W związku z brakiem innych kandydatur listę kandydatów zamknięto.  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka ogłosiła 10 minut przerwy na przygotowanie 

głosowania tajnego przez Komisję Skrutacyjną.  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka wznowiła obrady i przekazała głos 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Arkadiusz Sokołowski poinformował, że radny 

dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „x” w jednej z kratek przy nazwisku każdego 

z kandydatów. Głos uznaje się za nieważny, jeśli radny nie postawi znaku „x” w żadnej 

z kratek lub postawi znak „x” w więcej niż jednej kratce przy nazwisku każdego 

z kandydatów. Przewodniczący otworzył urnę w celu zademonstrowania, że jest pusta.  

 

Członek Komisji Skrutacyjnej Inga Pytka-Sobutka odczytała nazwiska radnych 

w kolejności alfabetycznej. 

 

Członek Komisji Skrutacyjnej Wioleta Turek rozdała radnym karty do głosowania. 

 

Po zakończeniu głosowania komisja zabrała urnę i opuściła salę obrad w celu przeliczenia 

głosów i sporządzenia protokołu głosowania. 

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka ogłosiła 10 minut przerwy  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka wznowiła obrady i oddała głos 

Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Arkadiusz Sokołowski odczytał protokół 

z głosowania tajnego w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

w Szydłowcu. Komisja stwierdziła na podstawie przeprowadzonych tajnych wyborów, że 

wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Szydłowcu zostali radny Kapturski Maciej oraz 

radny Surdy Paweł.  
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Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopcyka odczytała uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Szydłowcu /w zał. do prot./. Przewodnicząca 

pogratulowała nowo wybranym wiceprzewodniczącym i zaprosiła do zajęcia miejsc.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Maciej Kapturski złożył serdeczne podziękowania 

Radzie Miejskiej za powierzone wobec jego osoby zaufanie. Poinformował, że oczekuje 

współpracy z Przewodniczącą i Radą Miejską oraz stwierdził, iż uważa że ta współpraca 

będzie owocna dla Miasta i Gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy podziękował za powierzenie funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Podziękował Przewodniczącej za tyle miłych słów 

w jego kierunku oraz Radnym za poparcie. Zauważył również, że gdy znany był już skład 

Rady Miejskiej wielokrotnie podkreślano, że jesteśmy nastawieni na współpracę, podkreślano 

również chęć kontynuacji współpracy z Burmistrzem. W poprzedniej kadencji tak właśnie 

było, że Burmistrz był otwarty na współpracę i chętny do współpracy z każdym, kto był na 

nią gotowy. Jeszcze raz podziękował i wyraził nadzieję, na to że nie zawiedzie. 

 

Ad 8. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poprosiła Przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Wyborczej w Szydłowcu Pana Roberta Rycerskiego o wręczenie zaświadczenia o wyborze 

nowo wybranemu Burmistrzowi Szydłowca.  

 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Robert Rycerski wręczył Burmistrzowi 

zaświadczenie o wyborze.  

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że teraz nastąpi złożenie 

ślubowania przez Burmistrza Szydłowca Pana Artura Ludwa. 

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew złożył ślubowanie o treści: 

 „Obejmując urząd burmistrza Szydłowca, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 

i pomyślności mieszkańców gminy." potwierdzając rotę ślubowania słowami: „Ślubuję. 

Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Rada Miejska w Szydłowcu przyjęła ślubowanie złożone przez wybranego Burmistrza 

Szydłowca Artura Ludwa. 

 

Burmistrz przyjął gratulacje od zebranych na sali obrad. 

 

Ksiądz Marek Kucharski pogratulował funkcji i stanowisk, które przed chwilą oficjalne 

zostały podjęte, jednocześnie zapewnił o solidarności i modlitwie, żeby wszystko było 

pięknie. Wyjaśnił, że chciał zabrać głos gratulując, ponieważ przed nami tak ważne 

uroczystości odnośnie miasta, okolicy i parafii tj. za rok będziemy przeżywali 500 lat od 

ukończenia budowy kościoła pw. Św. Zygmunta w Szydłowcu, za dwa lata będziemy 

przeżywali 625 lat od erygowania parafii w Szydłowcu, a za 3 lata będziemy przeżywali 600 

lat od nadania praw miejskich dla Szydłowca. Wyjaśnił, że mówi o tym, ponieważ jesteśmy 

tymi, którzy jak Pan Bóg pozwoli będziemy przeżywali te jubileusze i będziemy je 

przygotowywali. Pragnieniem księdza jest to, aby współpraca i pomysły zaowocowały tym, 

że Szydłowiec będzie słynny w dobru i przeżywanych jubileuszach właśnie przez te 

najbliższe 3 lata. Na zakończenie jeszcze raz pogratulował i życzył jak najpiękniejszej 
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współpracy, dodając, że dziś jest pełen podziwu dla jednomyślności, ponieważ jakie 

głosowanie nie było to 15 na 15. Przytoczył również zdanie wypowiedziane dziś w drodze na 

obrady przez Prezydenta Skarżyska Pana Arkadiusza „funkcje się miewa, a człowiekiem się 

jest”, tak więc obyśmy byli w tym wszystkim ludźmi.  

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew zauważył, że mimo, iż został wybrany Burmistrzem 

Szydłowca już po raz trzeci to naprawdę ogromna odpowiedzialność stoi przed nim oraz że 

sprawowanie funkcji wcale nie jest proste. Wydaje się, że wszystko powinno pójść jak 

z płatka, ale żyjemy w trudnych czasach, gdzie trudno nam jest przewidzieć nadchodzącą 

przyszłość. Burmistrz również jest bardzo zbudowany tym co zobaczyliśmy przed chwilą, tą 

jednomyślnością w głosowaniach i wyraził nadzieję, że wszelkie trudnie sprawy o których na 

pewno będziemy tutaj mówić, będą właśnie oparte na wcześniejszych rozmowach, na 

konsultacjach i na jednomyślności. Zdaniem Burmistrza jest to bardzo ważne dla sprawnego 

zarządzania samorządem. O wiele łatwiej jest pokonywać trudności gdy pokonuje się je 

w grupie, kiedy ma się w sobie oparcie i wsparcie. Dlatego Burmistrz oznajmił, że liczy na 

radnych, sołtysów, na swoich pracowników, że właśnie w ten sposób wspólnie będziemy 

dochodzić do konsensusu i będziemy wspólnie rozwiązywać wszelkie trudne sprawy, a na 

pewno nie zabraknie ich w tej kadencji. Bycie Burmistrzem Szydłowca to naprawdę ogromne 

wyróżnienie, Burmistrz bardzo serdecznie podziękował wszystkim, którzy pracowali na ten 

jego sukces, na ten wspólny sukces. Podziękował również serdecznie mieszkańcom, którzy 

dokonali tego wyboru, ale również pracownikom i współpracownikom, radnym Rady 

Miejskiej, kandydatom, tym którzy pracowali w kampanii wyborczej, ale i pracowali tak 

naprawdę na przestrzeni dwóch kadencji. Podziękował sołtysom, dodając że również są 

częścią tej społeczności, tego samorządu. Tak jak już Burmistrz powiedział, jest to ogromna 

odpowiedzialność, ale ma nadzieję, że wspólnie zrobimy wszystko, aby nie zawieść i jest 

przekonany, że tak właśnie będzie.  

 

Ad 9.  

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że radni złożyli następujące 

deklaracje członkostwa w komisjach stałych Rady Miejskiej: 

 

Do Komisji Rewizyjnej: 

1. Marek Cegliński 

2. Łukasz Adamczyk 

3. Arkadiusz Sokołowski 

4. Wioleta Turek 

5. Piotr Sadza 

 

Do Komisji Budżetu: 

1. Anna Majstrak  

2. Magdalena Kisiel 

3. Jadwiga Kopycka 

4. Inga Pytka-Sobutka 

5. Paweł Surdy 

6. Dorota Suligowska 

7. Arkadiusz Sokołowski 

 

 

Do Komisji Infrastruktury: 

1. Arkadiusz Sokołowski  
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2. Konrad Jóźwik 

3. Marek Cegliński 

4. Anna Majstrak 

5. Albert Krzewiński 

6. Magdalena Kisiel 

7. Paweł Bloch 

 

Do Komisji Edukacji: 

1. Wioleta Turek 

2. Inga Pytaka-Sobutka 

3. Konrad Jóźwik 

4. Dorota Suligowska 

5. Maciej Kapturski 

6. Paweł Surdy 

7. Paweł Bloch 

 

Do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Albert Krzewiński 

2. Łukasz Adamczyk 

3. Piotr Sadza 

4. Marek Cegliński 

5. Konrada Jóźwik 

 

Wobec braku sprzeciwu składy komisji stałych zostały przyjęte poprzez aklamację.  

 

Następnie przewodnicząca obrad zwróciła się o zgłaszanie kandydatów na 

przewodniczących komisji. 

 

Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 

Radny Piotr Sadza zaproponował kandydaturę radnego Marka Ceglińskiego, który wyraził 

zgodę. 

 

Więcej kandydatów nie było i przewodnicząca obrad zaproponowała zamkniecie listy 

i przyjęcie kandydatury poprzez aklamację. Wobec braku sprzeciwu kandydatura została 

przyjęta przez aklamację 

 

Na przewodniczącego Komisji Budżetu: 

Radny Arkadiusz Sokołowski zaproponował kandydaturę radnej Anny Majstrak, która 

wyraziła zgodę. 

 

Więcej kandydatów nie było i przewodnicząca obrad zaproponowała zamkniecie listy 

i przyjęcie kandydatury poprzez aklamację. Wobec braku sprzeciwu kandydatura została 

przyjęta przez aklamację 

 

Na przewodniczącego Komisji Infrastruktury: 

Radny Albert Krzewiński zaproponował kandydaturę radnego Arkadiusza 

Sokołowskiego, który wyraził zgodę. 
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Więcej kandydatów nie było i przewodnicząca obrad zaproponowała zamkniecie listy 

i przyjęcie kandydatury poprzez aklamację. Wobec braku sprzeciwu kandydatura została 

przyjęta przez aklamację 

 

Na przewodniczącego Komisji Edukacji: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy zaproponował kandydaturę radnej 

Wiolety Turek, która wyraziła zgodę. 

 

Więcej kandydatów nie było i przewodnicząca obrad zaproponowała zamkniecie listy 

i przyjęcie kandydatury poprzez aklamację. Wobec braku sprzeciwu kandydatura została 

przyjęta przez aklamację 
 

Na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Radny Marek Celiński zaproponował kandydaturę radnego Alberta Krzewińskiego, który 

wyraził zgodę. 

 

Więcej kandydatów nie było i przewodnicząca obrad zaproponowała zamkniecie listy 

i przyjęcie kandydatury poprzez aklamację. Wobec braku sprzeciwu kandydatura została 

przyjęta przez aklamację 

 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej w Szydłowcu i wyboru 

przewodniczących komisji /w zał. do prot./. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 10. 

Przewodnicząca obrad poprosiła o wprowadzenie sztandaru Gminy Szydłowiec. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła obrady wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam 

I sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu” 

 

Czas trwania sesji od godz. 13
00

 do godz. 1510 

Rada podjęła uchwały Nr I/1/24, Nr I/2/24, Nr I/3/24. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk. 

 

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        Jadwiga Kopycka 

 

 

 


